
Voorzitter: Verbeet

Tegenwoordig zijn 145 leden, te weten:

Aasted-Madsen-van Stiphout, Agema, Anker, Aptroot,
Arib, Atsma, Azough, Van Baalen, Bashir, Van Beek,
Besselink, Bilder, Biskop, Blanksma-van den Heuvel, Blok,
Blom, Van Bochove, Boekestijn, Boelhouwer, Van
Bommel, Bosma, Bouchibti, Bouwmeester, Brinkman, Ten
Broeke, Van der Burg, Van de Camp, Çörüz, Cramer, Van
Dam, Depla, Dezentjé Hamming-Bluemink, Dibi, Tony van
Dijck, Jan Jacob van Dijk, Jasper van Dijk, Van Dijken,
Dijsselbloem, Diks, Eijsink, Ferrier, Fritsma, Van Geel, Van
Gent, Gerkens, Van Gerven, Gesthuizen, Gill’ard, Graus,
Griffith, Van Haersma Buma, Van der Ham, Hamer,
Haverkamp, Heerts, Heijnen, Hessels, Van Heugten, Van
Hijum, Ten Hoopen, Irrgang, Jacobi, Jager, Jansen,
Joldersma, Jonker, Kalma, Kamp, Kant, Karabulut,
Knops, Koopmans, Koppejan, Koşer Kaya, Kraneveldt-
van der Veen, De Krom, Kuiken, Langkamp, Leerdam,
Van Leeuwen, Leijten, Lempens, Luijben, Madlener,
Marijnissen, Mastwijk, Van Miltenburg, Neppérus, De
Nerée tot Babberich, Nicolaï, Omtzigt, Ormel, Ortega-
Martijn, Ouwehand, De Pater-van der Meer, Pechtold,
Polderman, Poppe, Van Raak, Remkes, Roefs, Roemer, De
Roon, De Rouwe, Rutte, Samsom, Sap, Schermers,
Schinkelshoek, Schippers, Slob, Smeets, Smilde, Smits,
Snijder-Hazelhoff, Spekman, Spies, Van der Staaij, Sterk,
Tang, Teeven, Tichelaar, Timmer, Van Toorenburg,
Uitslag, Ulenbelt, Van Velzen, Vendrik, Verbeet, Verdonk,
Vermeij, Vietsch, Van der Vlies, Voordewind, Vos, Jan de
Vries, Van Vroonhoven-Kok, Waalkens, Weekers,
Wiegman-van Meppelen Scheppink, Wilders, Willemse-
van der Ploeg, De Wit, Wolbert en Zijlstra,

en mevrouw Ter Horst, minister van Binnenlandse Zaken
en Koninkrijksrelaties, de heer Van Middelkoop, minister
van Defensie, de heer Eurlings, minister van Verkeer en
Waterstaat, mevrouw Verburg, minister van Landbouw,
Natuur en Voedselkwaliteit, de heer Klink, minister van
Volksgezondheid, Welzijn en Sport, mevrouw Vogelaar,
minister voor Wonen, Wijken en Integratie, en mevrouw
Van Bijsterveldt-Vliegenthart, staatssecretaris van
Onderwijs, Cultuur en Wetenschap.

Aan de orde is het mondelinge vragenuur, overeen-
komstig artikel 136 van het Reglement van Orde.

Vragen van het lid Çörüz aan de minister van Binnen-
landse Zaken en Koninkrijksrelaties over uitlatingen
van de korpschef van de regiopolitie Hollands-
Midden over de problemen in Gouda.

©

De heer Çörüz (CDA): Voorzitter. In de Volkskrant van
afgelopen vrijdag hebben wij de uitlatingen mogen lezen
van korpschef Stikvoort van de regiopolitie Hollands-
Midden over de discussie in de Tweede Kamer naar
aanleiding van de toestanden in Gouda. De korpschef
zegt onder meer dat Kamerleden een betrekkelijk klein
incident hebben opgeklopt en dat de Kamer het imago
van Gouda heeft kapotgemaakt. Misschien geldt dit voor
een deel van de Kamer, maar het geldt zeker niet voor
alle fracties. Uit de woorden van de korpschef zou
kunnen worden opgemaakt dat er in Gouda geen sprake
is van een serieus probleem en dat de Kamer overdrijft.
De vraag is of dit soort uitspraken bijdraagt aan
effectieve oplossingen, niet alleen in Gouda, maar ook in
de steden die met soortgelijke problemen worden
geconfronteerd. Wij willen een keiharde aanpak van de
problemen, omdat de problemen in Gouda en in andere
steden niet van vandaag of gisteren zijn. Wat mij betreft:
geen woorden, laat staan schrille woorden, maar daden,
krachtige daden! Wij gaan over onze toon en wij gaan
over onze toonhoogte.

Ik heb de volgende vragen aan de minister van
Binnenlandse Zaken. In de eerste plaats vraag ik of de
minister het met mij eens is dat het niet aan de
korpschef is om zich publiekelijk uit te laten over de
politieke toonhoogte. In de tweede plaats: deelt de
minister het met de CDA-fractie dat er wel degelijk
redenen zijn in Gouda en in andere steden om met een
effectieve aanpak te komen en dat uitspraken zoals
korpschef Stikvoort die heeft gedaan, hieraan niet
bijdragen? In de derde plaats: is er afstemming geweest
tussen de korpschef en de burgemeester van Gouda? In
de vierde plaats: is er afstemming geweest tussen de
korpschef en de korpsbeheerder? Tot slot: is er afstem-
ming geweest tussen de korpsbeheerder en de minister?
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